

Brøndby, den 21. maj 2025

Referat af Bestyrelsesmøde i DanskHåndbold Øst

18. august 2025, kl. 17.30 – 21.15 i Mødelokale Anja Andersen, Idrættens Hus 13, 2605 Brøndby. Mødet indledes med spisning.

Deltagere: Troels Hansen, Gitte Dahl, Randi Alban, Jacob L. Olsen, Michael Svendsen, Stefan Nordlund, Michael V. Knudsen, Helgi Hallsson-Elhauge, Benny Salling og Søren Rasmussen (referent) – Torsten Laen deltog ligeledes på bestyrelsesmødet.

Afbud: Mette Hvidemose

Dagsorden

Punkt 0 (O)

Velkommen til Torsten Laen – formand for DanskHåndbold

Formand Torsten Laen præsenterede sig selv, og hans tanker for det fremtidige bestyrelsesarbejde i DanskHåndbold. Bestyrelsen præsenterede sig selv.

Punkt 1 (B)

Godkendelse af dagsordenen

De fremtidige dagsordener vil blive afstemt mellem formand, næstformand og regionschefen ca. 14 dage før kommende møder, og udsendes senest 10 dage inden bestyrelsesmødet.

Dagsordenen godkendt uden bemærkninger, ud over ovenstående.

Punkt 2 (B)

Godkendelse af seneste referat

Referatet godkendt uden bemærkninger.

Punkt 3 (O)

Lukkede punkter

Intet at føre til referat

Punkt 4 (D/B)

Indstillinger og behandlinger heraf

4.1 Evaluering af regionalt kickoff

Givtigt at sætte ansigter og personer på deltagere på tværs af udvalg. En tydeligere forventningsafstemning for dagen kan være givtig. Bred enighed om at dagen skal/bør gentages. Vigtigt at det gode humør bliver prioriteret højt.

Program for fremtidig regional dag skal planlægges i januar 2026 til afvikling maj/juni 2026.

4.2 Gennemgang af slutevaluering i DanskHåndbold Øst

Med udgangspunkt i præsentationen, der blev gennemgået, debatterede bestyrelsen de påviste udfordringer, herunder en fælles definition af strategi, administrationen bør levere (bedre) oplæg, politikere ønsker at træffe de rigtige beslutninger.

Regionschefen udarbejder en handlingsplan for at komme videre med slutevalueringens konklusioner.

4.3 Fremtidig udvalgsstruktur i DanskHåndbold Øst

Med afsæt i et historisk tilbageblik, lagde TH op til en debat om en forandret udvalgsstruktur, og et muligt udviklingsudvalg mv.

Bestyrelsen besluttede at sætte mulig ny udvalgsstruktur på dagsordenen på fremtidigt bestyrelsesmøde, med TH, GD og SR som ansvarlige for oplæg.

TH pålagde den samlede bestyrelse og administration at bidrage med tanker og ideer til en fremtidig foreningsfestival.

4.4 Strategisk målsætning pr. udvalg

GD motiverede udvalgsarket med strategiske retninger.

Det blev besluttet at hvert udvalg på vores bestyrelsesmøde i november 2025, præsenterer eget udvalgs strategiske ark.

4.5 Udvalgssammensætning for det kommende år

Den fremsendte oversigt over udvalgsmedlemmer blev gennemgået for hvert udvalg.

Bestyrelsen godkendte indstillinger af Mette Hvidemose til bestyrelsen, Charlotte Luk Nielsen (DU) og Karsten Andersen (TU). Ud træder Lars Dalsgaard (arr. Udv.) og Lars Hagenau (DU).

Punkt 5 (O) Økonomi – Orientering, opfølgning og tilsyn

Ingen aktuelle tal, hvorfor punktet udgår.

Punkt 6 (O) Orientering fra regionschefen, samt foreningskonsulenter

GD spurgte lidt ind til processen omkring evaluering af foreningskonsulentordningen.

SR udarbejder oplæg for en revideret struktur af priser og gebyrer.

BS orienterede på vegne af foreningskonsulenterne

- Karavaner
- Kompetenceløft
- Projektforløb i DIF-regi omkring foreningsorganisering
 - BS er leder på projekt sammen med Anna Sand fra udviklingsafdelingen.

Begge orienteringer taget til efterretning.

Punkt 7 (O) Orientering fra formanden

TH orienterede om punkter på dagsordenen for kommende bestyrelsesmøde.

DanskHåndbold glæder sig over sommerens ungdomslandsholds succes – og ikke mindst mængden af gode mennesker.

TH har afholdt møde med Stadil Advice omkring en mulig bestyrelsesuddannelse for bestyrelsen i DanskHåndbold Øst.

Orienteringen blev taget til efterretning.

Punkt 8 (O) Orientering om arbejdet i DanskHåndbold Øst og nationale udvalg

8.1 Turneringsudvalg

- Opstart i dag med seedningsmøde nr. 1.
- Første udvalgs-møde planlagt til mandag den 25. august
- Samme aften afholdes orienteringsmøde omkring ny seniorstruktur med pt. 47 deltagere fra 29 foreninger.

8.2 Dommerudvalg

- Første udvalgs-møde afholdes på torsdag den 21. august 2025
- Revision af udviklerkorpset vil blive igangsat snarest
- Antallet af aktive dommere er steget på et år fra 207 til 253, hvilket er virkelig positivt.
- Målsætning om at kunne påsætte alle U-13 kampe
- Fortsat fokus på rekruttering i det kommende år
- Nationalt arbejdes der på rekrutteringsstrategi

8.3 Talentudvalget

- Nationalt udvalgs-møde den 23. september
- Trænerpåsætningen i Øst er fuldendt.

8.4 Børneudvalget

- Kommende møde den 2. september
- Julestævne forhåbentligt i Køgehallerne - evt. med aspirantdommere påsat
- Der er blevet aftalt en tidligere kønsopdeling i U5 og U7 som tilvalg
- Forsøger med en belønning for at stille hal til rådighed ved at medtage 5 deltagende hold gratis
- Stævne i Sommerland Sjælland - 30. august. 50 tilmeldte hold. Umiddelbart en stor succes!

8.5 Ungeudvalget

- Er i gang med at planlægge mødekalender for udvalgsåret
- Projekt "Frirum" er i sin projektfase

8.6 Uddannelsesudvalg

- Første udvalgsmøde den 8. september
- Gode input omkring inspirationskurser
 - Kasper Hvidt og William Kvist blev nævnt som mulige emner.

8.7 Arrangementsudvalg

- Evaluering af U-19 DM er ikke foretaget endnu regionalt.

Udvalgsorienteringer blev taget til efterretning.

Punkt 9 (O)

Opfølgning/status på projektarbejdet

9.1 Projekt Kamptilbud

RA orienterede om gennemført teststævne i Køge i juni 2025. Stævnets evaluering fungerede desværre ikke, men bl.a. forsøget med forskellig boldstørrelse kunne der ikke konkluderes på, da ingen ønskede at benytte den mindre bold.

Der foretages en test af boldstørrelsen i en pulje.

U-18 rækken er udbudt som en del af tilmeldingen. Måske mangler der markedsføring.

Administrationen bedes gøre opmærksom på muligheden for at tilmelde U-18 rækken på FB. SR er ansvarlig for dette.

Punkt 10

Eventuelt

SN forespurgte omkring håndteringen af besvarelse på foreningshenvendelser til udvalgsmedlemmer. Der var enighed om,

at samtlige udvalgsmedlemmer skal sende henvendelser til besvarelse i administrationen.

Håndtering af fælles mødekalender – tages op på kommende bestyrelsesmøde.

Kan tilmeldingsfrister og ændringer kommunikeres tydeligere i forhold til foreningerne.

Åbne bestyrelsesmøder i dette år placeres i Fuglede, Amager SK og i LF Regionen. MVK og Morten Juul kommer med oplæg.

TH har talt Bornholm med Morten Juul og SR – Og udbedt sig en strategi for det videre arbejde inklusiv en politisk handlingsplan.

Mødet afsluttet kl. 21.05.

DanskHåndbold Øst

Troels Hansen
Formand

/

Søren Rasmussen
Regionschef